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Skeleton watch showing the whole mechanism or a part of the same.
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Eine ganz oder teilweise den Aufbau zeigende Skelettuhr.
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Montre-squelette laissant voir tout ou partie des organes dont elle est constituée.
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Abstract (en)
[origin: JPH02116784A] PURPOSE: To simplify structure by making a space surrounded by a case band as an empty space and increasing the
entire range of the area much larger than the range of an area filled with elements required for clock operation. CONSTITUTION: A fixed pinion 19
is engaged to a hole 20 provided at a leg part 8 at the rotary center of a display part. Then, a shaft 21 is formed in one piece with the fixed pinion 19
or is formed in one piece. Then, a minute wheel 15 and an hour wheel 22 for supporting a clock 18 are rotatably mounted around the shaft 21. The
minute wheel 15 supports a first planetary pinion 23 and a second planetary pinion 24 in coaxial state each other and in a state deviated from the
center of the wheel 15, the first pinion 23 is engaged to the fixed pinion 19, and the second pinion 24 is engaged to the time wheel 22.

Abstract (fr)
La montre-squelette comporte une carrure (1) portant un cadre (6) disposé entre une glace supérieure et un fond (26), une jambe (8) attenante au
cadre, un moteur (10, 11, 12) fixé au cadre et comportant un rotor entraînant directement une roue des minutes (15) portant un repère des minutes
(17). Une aiguille des heures (18) est entraînée par la roue des minutes au moyen d'une minuterie comportant un train d'engrenages planétaires
(23, 24). Des plages (27 à 32) et des conducteurs (33 à 37) sont métallisés sur la face interne du fond et destinés respectivement à recevoir des
composants électriques et électroniques et à relier entre eux lesdits composants. La disposition décrite permet de proposer une montre-squelette
très dépouillée avec un minimum d'organes apparents.
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